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NADOPUNA ZAPISNIKA 

(točka br. 2. Zapisnika usvojenog na 8. sjednici od 25. svibnja 2022. godine) 

Razmatranje zahtjeva Udruge „Kurnatari“ 

 

SAT VIJEĆNIČKIH PITANJA: 
 

Daniel Ježina: ja imam pitanje vezano za listu prioriteta koji su bitni za Općinu Murter-Kornati. Kad sam 
postavio to pitanje načelnik nije bio prisutan a pročelnica nije bila upoznata. Dobili smo pismeni 
odgovor sa kojim ja nisam zadovoljan i mogu ponovno zaključiti da popis prioriteta postoji. Na toj listi 
prioriteta postoji 7-8 privatnih investitora, a tu se nalazi i načelnik Toni Turčinov. Mene zanima a i širu 
javnost pod kojim uvjetima on smatra da se treba naći na toj listi, tj. koji su kriteriji da se ova gospoda 
tu nalaze na listi prioriteta za izdavanje građevinske dozvole Općine Murter-Kornati. 
Toni Turčinov: na listi su svi oni ljudi koji su došli na sastanak i koji su me zamolili za pomoć da imaju 
problema sa dozvolama. Općina Murter ima puno neriješenih dozvola a stotinjak ih je spremno a to je 
problem na županijskoj razini. Svatko tko je došao u ured i zamolio za pomoć je stavljen na listu. Zašto 
sam se ja našao na listi prioriteta je razlog ovaj, naime ja posjedujem OPG od 2016. godine te sam 
dobio 50 000 eura, da bi ti novci bili povućeni ja sam morao rekonstruirati dozvolu. Moja kuća je legalna 
a trebala mi je samo rekonstrukcija dozvole, da ne bih izgubio tih 50 000 eura, ali ima još prioriteta koji 
su davani ali to ću ja na županijskoj skupštini raspraviti. Svatko može doći do mene i zamoliti me za 
uslugu.  
Daniel Ježina: hvala, ja bih se htio nadovezati. Ja gledam u dokument koji ste vi poslali iz 10. studenog 
2021. g. te mogu zaključiti da je vaš zahtjev zaprimljen 8. 11. 2021.g. a požurnica je išla dva dana iza 
toga. Ja mogu zaključiti da nakon što se vi poslali svoju građevinsku dozvolu onda ste sa strane općine 
stavili sebe na tu listu i poslali tu listu kao listu prioriteta.  
Toni Turčinov: tako je. 
Daniel Ježina: jasno mi je da ćete pomoći svima, ali tu ima 7-8 privatnih investitora a siguran sam da 
ima još 20-30 ljudi domaćih koji isto traže građevinsku dozvolu. Ako ste htjeli pomoći svima onda ste 
trebali staviti nekakvu obavijest da svi drugi ljudi znaju a sada ispada da oni koji su vam sa lijeva i desna 
oni su na listi, a ovih drugih nema.  
Toni Turčinov: koliko sam puta ponovio da su moja vrata svima otvorena. Molim vas da odgovorite 
koliko ste puta bili kod mene, koliko je odrađeno sastanaka. 
Ante Turčinov: ja smatram da odgovor gospodina načelnika na pitanje gospodina Ježine je klasična 
zamjena teza. Pozorno slušajući gospodina načelnika postavljam pitanje šire javnosti ukoliko svij trista 
i nešto neriješenih predmeta iskažu interes za rješavanje svog predmeta da li će biti sastavni dio vašeg 
prioriteta? 



Toni Turčinov: biti će svi koji budu redoslijedom dolazili i redoslijedom će se rješavati. Tko dođe biti će 
poslano u županiju da se rješava prioritetno.  
Ante Turčinov: ako se mogu nadovezati znači da je jedini kriteriji najbrži prst 
Toni Turčinov: nije, nego je kriterij ako netko ima problem onda se treba doći i obratiti općini koja može 
pomoći preko županije ili direktno pisati svoju požurnicu županiji.  
Ivana Šimat: mene zanima, s obzirom da funkcioniramo na ovaj način da moramo doći u općinu da se 
pošalju požurnice i slično, s obzirom da imamo prioritetnu listu sa dozvolama što je sa vezovima da li 
postoji slična lista ili će postojati te koji će biti kriteriji i kako će se dobivati ti vezovi, da li će doći čovjek 
direktno  u općinu ili ćemo imati nekakav normalan poziv. 
Toni Turčinov: gospođo Ivana vi ste županijska vijećnica, jeli tako, jesu li vama svi podaci dostupni kao 
i meni i jel znate odgovor na svoje pitanje. Lučka uprava je preuzela ovo područje i raspisati će se 
natječaj kao svaki drugi, a vi kao vijećnica bi to trebali znati.  
Ivana Šimat: ja to znam, ali pitam za javnost.  
Toni Turčinov: biti će raspisan natječaj a za to je zadužena lučka uprava te sve daljnje radnje će se raditi 
preko Lučke uprave. 
Krešimir Mudronja: mogli bi zaključiti da čak ni mi vijećnici i ja kao predsjednik vijeća nisam znao da se 
može doći, da su mogli biti na listi prioriteta, mi to nismo znali.  Vrlo intrigantna činjenica da vijećnici 
koji su tu nisu znali da postoji opcija i da postoji nekakva lista prioriteta i da bi prosječan mještanin na 
taj način mogao sebi kratiti muku. 
Daniel Ježina: samo bi rekao da su kriteriji i dalje nejasni.  
Ante Turčinov: ja sam se samo htio referirati na pitanje kolegice Šimat u smislu da li postoji zahtjev. 
Mene interesira jedan druga stvar da li postoji ikakav iskaz interesa, koliko je slobodno i koliko je mjesta 
u ovom trenutku raspoloživo za naše brodove. Svi smo svjesni činjenice da smo otočna općina,  da 
imamo jako puno interesa za komunalni vez i htjeli bi da nam netko dogovori na to pitanje.  
Toni Turčinov: kao što sam rekao ja nisam predsjednik Lučke uprave tako da ja na to pitanje ne mogu 
odgovoriti. Znam da je u ovom području jako puno stranih, Zagrepčana, Njemaca, Talijana i drugih koji 
drže koje kakve brodove. Sve je napravljeno da bi domaći ljudi dobili vez.  
Ante Turčinov: iz ovog odgovora meni nije jasno da li postoji iskaz interesa za predmetnu luku otvorenu 
za javni promet kroz markicu komunalnog veza, isto tako mene je javnost više puta pitala da li lista 
postoji na što ja nisam imao odgovor, a naknadno je do mene došla špranca zapisa koja uredno cirkulira 
i u kojoj stoji da se može na Lučku upravnu iskazati interes za predmetno pitanje. Mi imao jako vrijedan 
prostor i imamo itekako veliku potrebu za smještaj naših plovnih kapaciteta na istom tom prostoru, a 
ljudi su pokazali dovoljno strpljenja da se taj problem riješi. Mi o tom problemu moramo komunicirati 
sa ljudima. Smatram da se to već i trebalo dogoditi.  
Toni Turčinov: što vam nije bilo jasno da će se raspisati natječaj i da će su ukloniti sva nepotrebna 
plovila, da će se dobiti mogućnost nadmetanja. 
Ante Turčinov: moje pitanje je da li će ti koji su iskazali interes imati prioritete u donošenju odluka 
vezano za komunalni vez.  
Toni Turčinov: natječaj je vrlo jasan i jasno definiran. 
Ivana Šimat: mislim da bi ova pitanja bila suvišna da postoji transparentnost. Edukacija je završena i 
što sada čekamo.  
Melanija T. Rameša: transparentnost će u sklopu Libusoft program nakon što se unesu svi programi i 
svi dobavljači i svi kupci. Međutim od 16.5. ove godine na našoj stranci možete vidjeti link o 
transparentnosti počevši od  1.1.2022. godine koju su one napravile da udovolje odluci Vijeća. 
Toni Turčinov: gospodine Ante postavili ste dva pitanja, molim da se držite Poslovnika.  
Ante Turčinov: ja smatram da to nisu bila pitanja već replike koje su sastavni dio ovog vijeća i molim da 
mi se to objašnjenje kroz članak Poslovnika isto tako predoči.    
Toni Turčinov: odgovoriti će se pisanim putem. 
Ante Turčinov: pročelnica je tu i mislim da je educirana i da zna pravilnik i da mi u ovom trenutku može 
dati usmeni odgovor koji to članak definira ovu situaciju.  
Melanija T. Rameša: koji članak definira postavljanje pitanja 
Krešimir Mudronja: ne postavljanje pitanja, nego  



Melanija T. Rameša: članci 48 i 49 ali ja bi se isto tako referirala na navod načelnika koji je malo prije 
postavio pitanje da li je vaš navod nekakvo obrazloženje ili pitanje budući da smo se tu malo pogubili. 
Svaki vijećnik ima pravo na 2 pitanja  i molim vas da budemo precizni a ne da dođemo u situaciju da 
moramo interpretirati što je pitanje a što je komentar.  
Marko Ježina: s obzirom na status vijećnika imao pravo na pristup informacijama i kao vijećnici mi smo 
to iskoristili, Ante i ja smo bili kod Melanije i došli smo do putnih naloga. Samo kratko zašto je bitan 
putni nalog. To je dokaz poslodavcu da je poslao svog radnika na službeni put i to je dokument kojim 
se knjiže troškovi za opravdanje troškova puta. Mi smo gledali zadnje tri godine 2019. 2020. i 21. godinu 
i vidjeli smo da su djelatnici općine  ispunjavali putne naloge a vi kao načelnik koji bi trebao njima biti 
uzor, vi ste ispunili samo jedan putni nalog u te tri godine. Moje pitanje je zašto ne ispunjavate putne 
naloge?  
Toni Turčinov: ja nisam pisao putne naloge i to je moja greška. Nastavio sam raditi kao i moji 
prethodnici. No ubrzo sam shvatio da trebam pisati putne naloge, ali svaki put kad ja napišem putni 
nalog ja moram uzeti dnevnicu i nisam htio uzimati te novce ali to je moja greška. Ali to se promijenilo.  
Marko Ježina: hvala na odgovoru ali to je neuobičajena situacija, koliko znamo u drugim općinama to 
je dužnost 
Toni Turčinov: slažem se sa vama, to je moja greška. I ta greška će biti ubuduće ispravljena. 
Daniel Ježina: ja sam sigurna da se neispunjavanjem putnih naloga može napraviti puno veća 
financijska šteta općini nego ne uzimanjem dnevnica.  
Toni Turčinov: gospodine Ježina to je već treće. Govorite a ne pitate, vaše nije da govorite, vaše je da 
postavite pitanje, a ja ću odgovoriti.  
Ante Turčinov: nas je narod birao da postavljamo pitanja i da govorimo.  
Toni Turčinov: ja mislim da po Poslovniku lijepo piše, ako poslovnik ne valjda mi smo ga dužni 
promijeniti. Ali isto tako nam ne možete zabraniti da govorimo.  
Toni Turčinov: ne branim ja, evo ja ču gospodina Ježinu saslušati, ali mi je žao ovih ljudi što ovdje slušaju 

ovo 

Daniela Ježina: ova gospoda, evo ja ću sada reći, zbog čega se oni nalaze tu…čekaju vas već 5-6 mjeseci 
pa mogu vjerujem pričekati 15 minuta.  Ja imam još jedno pitanje, a radi se ponovno o listi prioriteta, 
ali nije isto pitanje. Pod tim brojem pod kojim se ona zavedena kad sam ja tražio u općini da se dostavi 
taj dokument koji sam prethodno dobio ja sam od općine dobio skroz drugi dokument. Može li mi 
netko objasniti kako je to moguće? Ja ću pročitati vaše objašnjenje. Ovim putem očitujemo se da je pri 
izradi predmetnog podneska korišten u word dokumentu podneska kao predložak. Da li je to zakonito? 
Melanija T. Rameša: je 
Daniel Ježina: ali čemu onda služe programi, znači može se pisati rukama može se preko programa  
Melanija T. Rameša: svi dokumenti koje neki službenih dobijem mailom oni se sukladno uredskom 
poslovanju smatraju važećim.  
Daniel Ježina: vidite da tu postoji mogućnost omaške i vi svejedno radite pogreške i na taj način 
Melanija T. Rameša: greške se događaju svima koji rade 
Daniel Ježina: zašto nismo dobili jedan i drugi dokument ako su zavedeni pod istim brojem, nego smo 
dobili krivi dokument.  
Melanija T. Rameša: službenica u pisarnici nije znala o kojem se predmetu radi, vi ste njoj pročitali broj 
Klase i ona vam je dala ono što joj se otvorilo pod tim brojem u programu. Greške u klasifikaciji 
dokumenata su normalan situacija.  
Daniel Ježina: kad mi je tajnica davala ovaj dokument mi je rekla da je taj dokument već tražen jedan 
puta. I isto je dobiven krivi. Da li je moguće da se može pogriješiti dva puta.  
Krešimir Mudronja: ja imam jedno malo pitanje. Radi se o najavi sjednica. Pitam sam više puta zašto 
općina ne najavljuje sjednice na stranicama kao neke druge stvari.   
Melanija T. Rameša:  na našoj web stranici su uredno objavljene sve najave sjednica, sa svim 
dokumentima, tako da mi stvarno nije jasno od kud ta informacija.  
Krešimir Mudronja: facebook  
Melanija T. Rameša: nije naša obavezna za objavljujemo na facebooku. Naša obavezna je ažuriranje 
web stranice. Ja bi voljela da ti podnositelji prigovora prate našu službenu stranicu.  



Krešimir Mudronja: ja imam još jedno pitanje a radi se o liječniku opće medicine, koji je postao aktualni 
problem. To rješenje nije izravno u domeni općine, ali htio sam pitati načelnika da li postoji neki modus 
na koji općina može proaktivno djelovati kako bi sudjelovala u rješavanju te situacije 
Toni Turčinov: mi smo učinili sve i na županijskoj razini, trenutno imamo zamjenu ali mi bi morali naći 
adekvatan prostor da ga primimo. Imamo gospodina Jurića koji će doći raditi u Murter.  
Ante Turčinov: moje je pitanje vezano za prostor. To je jedan od naših najvažnijih resursa. A svaka 
anomalija izaziva dodatnu emociju kod ljudi. Svi ćemo se složiti da je Plaža Pod vrške jedan od 
najvažnijih resursa kod nas. Prema prostornom planu taj prostor je u poljoprivrednom zemljištu. Na 
tom prostoru se sada odvija određena gradnja. Moje je pitanje za načelnika kako on vidi taj prostor u 
budućnosti? 
Toni Turčinov: vi ste u odboru za prostorno kao i ljudi koje ste vi birali pa najbolje da njih pitate. Moje 
je da ljudima obznanim što ste vi na tom odboru donijeli. Ako ste mislili na kamp koji niče na 
Podvršcima, na one 3-4 kućice 
Ante Turčinov: ja smatram da te 3-4 kučice koje su mobilne  
Toni Turčinov: da li mislite na to 
Ante Turčinov: ne mislim samo na to. Nego i na druge anomalije koje se tamo događaju, koje su 
obuhvatne i široke.  
Toni Turčinov: moji komunalni redari su prijavili više puta građevinskoj inspekciji. Gospoda koji to rade 
imaju dozvole.  
Krešimir Mudronja: radi se o tome da mi to nismo planirali. 
Ante Turčinov: odbor isključivo razgovara na temelju prijedloga prostorno planske dokumentacije. Vi 
ste načelniče isključivi predlagatelj tog dokumenta.  
Toni Turčinov: ja sam dao prijedlog a vi ste ti koji ćete taj dijamant od prostora brusiti. 
Krešimir Mudronja: isključivi predlagatelj plana je načelnik. No mi moramo dalje na dnevni red. 
Melanija T. Rameša: što se tiče odbora za prostorno ono je savjetodavno tijelo Vijeća. Koja raspravlja 
o prostoru sukladno prijedlozima koje građani po odredbama Zakona o graditeljstvu može upućivati 
svojoj jedinici lokalne samouprave. Plan izrađuje odabrani izrađivač. Nakon izrade prijedloga plana plan 
se upućuje na mišljenje županijskom zavodu za prostorno uređenje i mora biti usklađen sa županijskim 
planom, a nakon toga dobiva suglasnost ministarstva. To je etapni proces.  
Krešimir Mudronja: Hvala pročelnice zanimljiva tema, ali mi moramo ići dalje iz obzira prema ljudima 

koji su tu pa ćemo pročitati postojeći predloženi dnevni red koji nam je spremljen bio za danas 

 

T. br. 2. Razmatranje zahtjeva Udruge „Kurnatari“ 

 

Krešimir  Mudronja: idemo na drugu točku dnevnog reda, to je razmatranje zahtjeva udruge Kurnatari 

u sklopu koje predstavnik, rečeno je da će predstavnik udruge, zatražio je dopuštenje da se obrati vijeću 

i prisutnima pa evo molimo predstavnika udruge Kurnatari da  

Melanija T. Rameša: evo ja sam i očekivala da će doći predsjednik, ili predsjednica ili tajnik budući da 

smo s njima imali intenzivnu komunikaciju u prethodno vrijeme, pa evo budući da njih nema  

Krešimir Mudronja: neki su očekivali da će doći i vijećnici, a nema ni njih…izvolite možete malo bliže 

možda, ne znam tko će se obratiti, jer da vas se čuje  

 

 

 



Slobodan Skračić: radi se o novoj izmjeri odnosno o uspostavi nove katastarske općine K.O. Kornati. 

Znamo kako je taj proces započeo, trebali smo označiti svoje međe i izvođač koji je to radio bio je 

zadovoljan i mi kao vlasnici smo stekli određeno povjerenje jer su to ljudi koji znaju svoj posao, 

međutim cijeli proces se odužio. Onaj dio koje je trebao slijediti nakon terenskog rada, a to je da se 

poziva svakog pojedinačnog vlasnika, da se očituje o izvršenom snimanju je zapravo odrađen na način 

koji svima vlasnicima nije blizak. Zašto, jer se radi o mediju koji naši ljudi nisu navikli niti su obrazovani, 

to je jedan stvar, a druga stvar što cijela dokumentacija, dakle, snimak postoji za Kornate već dugi niz 

godina. A nama nije dostupan. Dakle mi ne možemo raspolagati sa dokumentacijom koja bi morala po 

zakonu biti javno dostupna. Kako je to uobičajeno mi smo naveli u našem zahtjevu nekoliko primjera 

općina u našem okruženju koje provode novu izmjeru i na koji način se organizira ta izmjera, na koji 

način se vrši upis u novu zemljišnu knjigu. To je ovdje izostavljeno te smo mi izgubili povjerenje. Ja neću 

ulaziti u detalje, tamo smo naveli koliko ima pogrešaka, izostavljenih parcela, izostavljenih čitavih 

ograda, maslinika, upisane država na jednom dijelu koja nikad na otocima nije imala osim pomorskog 

javnog dobra niti jednog centimetra. Nijedna država u prošlosti pa ni ova. Na jednoj strani se upisala 

država na jednoj općina itd. Sve iz razloga što cijeli proces nije dovoljno transparentan i dovoljno 

efikasan. Smatramo da Općinsko vijeće mora biti o tome informirano jer se radi o prostoru koji je bio 

u prošlosti naša egzistencija, a danas je 100% naša egzistencija. Dakle, ovdje nismo zainteresirani mi 

kao Kornatari ovdje po mom sudu mora igrati općina jer je to egzistencijalno pitanje općine. Mi danas 

svi živimo od otoka. Svi, bez obzira tko se čime bavi. Činjenica je da mi svi živimo od toga. Iz te činjenice 

znači da svi mi moramo biti zainteresirani na jednak način. Kako se raspolaže jednim resursom koji nije 

samo naš, to je resurs države Hrvatske. Zato je i proglašeno Nacionalnim parkom. Na žalost svjedoci 

smo i toga da nije postignut određeni konsenzus u smislu temeljnih određenja što je to zaštita u 

Kornatima. Nema zaštite prostora bez zaštite čovjeka , jer je to tekovima koju danas Europa već 80 

godina primjenjuje i naveli smo primjere u Europi gdje je potpuno identična situacija. S jedene strane 

država koja je da tako kažem nastavila isti oblik pasivne zaštite kao što je to bilo u prošlom sustavu do 

dana današnjeg s jedne strane, naša otuđenost od tog prostora, ne mislim samo otuđenost nas kao 

vlasnika nego otuđenost ukupnog našeg stanovništva od Kornata, mi smo svjesni da je to prostor od 

izuzetne odnosno temeljne egzistencijalne vrijednosti za nas. Mi smo poljuljani u svakodnevnicu koja 

nam ne dozvoljava da sagledamo posljedice koje će nastati iz današnje eksploatacije koja je krajnje 

primitivna i tretira se prostor koje je jedno blago, tretira se kao tržišna roba. I samo se ubire njegova 

renta, a prostoru se ne vrača ništa. I u tom smislu je naša inicijativa da  zajednički ukažemo na pogreške  

koje se rade u procesu uspostavljanja nove katastarske općine i da se cijela stvar vrati ako treba i korak 

nazad da bi se ponovno animirali vlasnici i čitava murterska javnost, da bi imali uvida u stvarnu 

dokumentaciju iz koje je moguće čitati stanje današnje i stanje bivše u kome se to preklapa na 

uređajima današnje tehnologije u kojemu možeš vidjeti što je bivša čestica, što je nova itd. Međutim, 

na ovaj način kako je do sada rađeno ima pogrešaka. Druga je stvar što mi možemo razmisliti da li 

određene komunikacije koje tamo postoje u portima mogu biti izuzete recimo iz privatnog vlasništva i 

mogu biti javnog dobro itd., ali o tome moramo razgovarati sa svakim portom jer svaki porat je 

specifičan. Ima porti gdje se komunikacija vrši samo na liniji pomorskog javnog dobra, ali ima porti koji 

imaju svoju dubinu, te treba komunicirati sa ljudima koji tamo žive. Isto tako može se govoriti da neki 

objekt može biti izvlašten i registriran kao javno dobro, cisterna, crkva ali o tome također treba 

kontaktirati ljude te se oko toga postići konsenzus. Ključno bi bilo da Vijeće da dade podršku i ne samo 

podršku i da skrene pažnju izrađivaču ove izmjere da se stvar napravit transparentnije te da izbjegnemo 

nepotrebne konflikte i zavade, najprije između vlasnika a onda između vlasnika i onoga koji se želi tamo 

na određeni način bez obzira da li je to država ili općina i u tom smislu je naš zahtjev za kojeg smatramo 

da je vrlo važan za općinu.  



Ivan Skračić: ja sam isto član udruge i želio bi se samo nadovezati na ovo što je Slobodan Skračić rekao, 

a to je da mi već apeliramo 5-6 mjeseci, upozoravamo, slali smo prigovore konkretno u našem slučaju 

gdje se općina Murter-Kornati pokušava upisati na PRIVATNI PAŠNJAK, a to je novom izmjerom 

prikazano kao put nepostojeći i ja postavljam pitanje zašto nas se ignorira već 5.6 mjeseci. 

Toni Turčinov: mi smo isto stranka u postupku kao i vi. Slobodan je tu prije mene i 2004. sam ja išao na 

fakultet tako da ne mogu govoriti što je tada bilo. Neke zapisnike sam čitao kada se sa Norvežanima to 

osnivalo i sve je to izgledalo divno i krasno. Tada sam našao zapisnike gdje je pisalo da su ljudi bili 

zadovoljni sa izlaganjima geodeta koji su bili na terenu. Te da su oni dobro odrađivali svoj posao. 

Međutim, meni se čini kako ja vidim da je tu najveći problem kod izlaganja koja su napravljena traljavo 

i aljkavo i na tim izlaganjima i sami ste rekli da smo mi ljudi takvi da ćemo doći tamo da se samo toga 

liberamo ajmo na brzinu, nismo provjerili i sada imamo jednu situaciju koja je vrlo problematična. 

Ivane, sam si rekao da je to prijedlog. Prijedlog je nama dan i samo nam je uprto prstom ovo je sada 

put to se mora upisati općina, ovo je sada to na to se upisuje država. Mi smo se upisali na ono što su 

nam rekli iz katastra i suda da se moramo po nekom zakonu upisati. Meni je u interesu da taj put bude 

od svih, ali ako tebi nije ili bilo kome drugome mi to nećemo upisati, ali to je samo prijedlog. Znači, 

prijedlog a ne rješenje. Po meni osnova svega je da ono što se treba napraviti je sastanak sa 

ministarstvom iza toga treba raspravljati sa sudom u Šibeniku zapravo sa ministarstvom koje je 

nadležno sa gosp. Malenicom i treće je da Udruga dobije GIS podatke da može pratiti jer samim time 

će biti puno upućenija i da se ponovi izlaganje, ako treba.  

Ivan Skračić: mene samo zanima po kojim se to zakonima općina upisala na naše privatno vlasništvo.  

Toni Turčinov: Ivane, nismo se mi upisali nikome, mi smo dobili prijedlog upisa.  

Ivan Skračić: i stavili ste svoje potpise na naše privatno vlasništvo  

Toni Turčinov: ja ne znam što je tebi bilo iza kuće. Meni je dan papir sa cestom i rečeno mi je tu se 

upisuje općina i mi smo samo tako postupali. To nema veze sa općinom.  

Ivan Skračić: na prethodnoj sjednici Vijeća gdje su neki vijećnici artikulirali umjesto da stanu iza nas, da 

nas podrže oni su nas, evo konkretno Sandra Bašić je rekla da nas se uputi u upravni postupak. Moj 

otac je angažirao odvjetnika. Vi ste dobili sredstava europske unije, odnosno kraljevine Norveške za tu 

izmjeru. A mi sada moramo trošiti vlastita sredstva da bi vratili ono što je naše. Što se tiče prethodne 

sjednice na kojoj je vijećnik Jure Mudronja artikulirao da je greška nastala 2003. godine jer je to netko 

u Kravljačici pokazao, to nije istina. Mi se danas u Kravljčici čudimo tko je to mogao pokazati. Sve da je 

to i istina problem nije nastao tada, već je nastao 2016. godine kada je netko potpisivao tamo gdje nije 

imao prava vlasništva. Jer po zakonu o državnoj izmjeri i katastru jasno stoji, a ne znam tko tu izmjeru 

provodi, ako oni ne znaju zašto oni rede. Po zakonu jasno stoji da se gleda trenutna knjiga, postojeća 

katastra i zemljišnika na tome području, Općina Murter je stavila svoj potpis gdje su samo Skračić, 

postavlja se pitanje kako je moguće da ste došli na prijedlog upisa, vi imate dvije pravnice u općini  

Toni Turčinov: pozvani smo od strane DGU-a. nismo mi dobili novce od europskih fondova nego 

norveški fond i ti novci su davno potrošeni, oni su bili za prvu fazu, a ostalo je sve plaćeno iz džepova 

naših građana. Mi smo preko pola milijuna potrošili. U općini nitko nije imao namjeru nekome nešto 

uzeti nego samo da zaštiti. Ako to ode u državnu ili negdje drugdje gotov je. 

Ivan Skračić: postavlja se ponovno pitanje zašto ste nas ignorirali. od 19.1. je išao prigovor, 19.1. svima 

je išao općinskom vijeću, državnoj geodetskoj upravi, državna geodetska uprava  je donijela rješenje 

kojem se mom ocu pobija pravo prigovora na to, o čemu mi ovdje pričamo 

Toni Turčinov: nismo mi nikoga ignorirali  

Melanij T. Rameša: ja imam ispred sebe zapisnik od skupštine udruge od 6. ožujka 22. godine. Nije 

prošlo 6 mjeseci nego mjesec ipo dana u tom periodu općina je uložila ne mali trud da dođe do 

odgovora od nadležnih službi koje vrše postupak, dakle zemljišno knjižni odjel u Tisnome i od DGU-a. 



Ja ne znam da li se vi dobili ovaj odgovor koji je proslijeđen tajniku Udruge. Njemu je sve jasno 

objašnjeno. Da se izmjera vrši u dvije faze sukladno kojim odredbama propisa i na koji način. Sam 

postupak se vrši u dvije faze, sada je u tijeku oblikovanje čestice i zaprimanje prijedloga za upis. Nakon 

oblikovanja čestica svi nezadovoljni vlasnici odnosno posjednici čestica će moći uložiti prigovor 

zemljišno knjižnom odjelu Tisno i po tim će se prigovorima kasnije rješavati. Toj proceduri prethodi 

odluka ministra, rok u kojemu će nezadovoljni moći ulagati prigovore biti će izvješeni na web stranici i 

na oglasnoj ploči i na svim potrebnim medijima kako bi javnost bila informirana. A općina se nije knjižila 

sa nikakvom namjerom već po prijedlogu katastra. Niti općina vrši postupak, postupak vrši DGU i 

zemljišno knjižni odjel u Tisnome. Općina pomaže na način da je ustupila svoje prostorije, da 

sufinancira rad svih djelatnika suda i katastra i sudjeluje u kompletnom uredskom materijalu i ostalim 

troškovima koji njihov rad iziskuje. Općini nikada nije bilo u interesu, niti nam je ikada bila namjera da 

se upišemo na nešto što je tuđe. Isto tako ćemo napraviti sve da se eventualni sporovi i nesporazumi 

da se riješe na najblaži mogući način.  

Ivan Skračić: ja vam se zahvaljujem što ste poslali te dokumente, ali te dokumente koje ste vi nama 

poslali oni apsolutno ničemu ne služe. Jer tamo su prikazani novi brojevi, a mi nove brojeve nemamo i 

novu izmjeru nemamo. Imamo samo stare brojeve i izmjeru.  

Slobodan Skračić: i ne mogu se identificirati 

Ivan Skračić: tako je  

Melanija T. Rameša: nemamo ni mi 

Ivan Skračić: imate 

Melanija T. Rameša: nemamo 

Ivan Skračić: polako, ja vas nisam prekidao, nemojte ni vi mene,  referirate se na DGU,  imate vi imate 

sigurno, kopiju potpisa, kao što smo mi potpisali, imate i vi, ali ajmo dalje, referirate se na taj DGU, on 

je mome ocu donija rješenje da mu se odbija pravo prigovora iako su nezakonita djelovanja, očito 

nezakonita.  Evo po primjeru toga puta o kojemu ste zadnji put razglabali tu nema govora o putu, to je 

privatni krš i pašnjak koji je zaštićen kroz certifikat ekološke proizvodnje i pod posebnom zaštitom 

Nature 2000. Kako je moguće i tko je taj izrađivač kome je to promaklo.  O čemu se ovdje radi.  

Toni Turčinov: to pitanje treba postaviti DGU i sudu, a ne općini. Općina je samo dio te priče. Ne 

možemo ti mi odgovoriti i da hoćemo.  

Melanija T. Rameša: mi ne radimo taj postupak.  

Ivan Skračić: : zašto nam onda transparentno niste poslali sve dokumente da vidimo tko je potpisao na 

našim privatnim parcelama u ime RH u ime ovoga, u ime općine, u ime pomorskog dobra? Zašto ste 

nam poslali zaključani PDF gdje smo primorani listati ručno, gdje ne možemo upisati pojmove?  

Melanija T. Rameša: ono što smo dobili od njih to smo vam proslijedili.  

Toni Turčinov: trebala gledati što se može napraviti.  

Daniel Ježina: ja se smo mogu nadovezati, bio sam prisutan na par sastanaka gdje je bio i DGU i onda 

je predloženo vlasnicima gdje je napravljena pogreška nitko nije kriv vi to možete kasnije, ali to treba 

riješiti prije nego što se provede. To je nečije privatno vlasništvo. I sada ti ljudi gdje je došlo do greške 

prilikom upisa sada moraju ponovno svoje vlasništvo braniti pred sudom, trošiti novce i vrijeme.   

Toni Turčinov: ali Dane, nismo ni ti ni ja koji to rješavamo.  

Daniel Ježina: rekao je Slobodan da treba vratiti korak unazad i da GIS bude svima dostupan 

Toni Turčinov: pitanje je, može li po zakonu? 

Ivan Skračić: ako ne može općina po zakonu i po kojem to zakonu, ako niste vi onda da vidimo tko je 

taj koji je to izradio. Zakon taj ne postoji. Zakon o državnoj izmjeri i katastru kaže da se vlasnici koji jesu 

upisani u zemljišnim knjigama i katastarskim oni se moraju zvati. Općine u ovom konkretnom slučaju 

nema sami su Skračići, i oni pozivaju Općinu Murter, kako je to moguće? 



Ante Turčinov: ja mislim da je ovo jedna jako interesantna tema  koja izaziva velike emocije. Općina i 

ljudi su dvije različite stranke u istom postupku. Ono što je zabrinjavajuće da općina kroz svoje pravne 

mehanizme i sa financiranjem lako će ispraviti svoje pogreške, ono što predstavlja problem ovim istim 

ljudima da oni koji su pravo vlasništva stekli svojim nasljedstvom novom izmjerom itekako imaju 

problem dokazati. U nekim budućim radnjama biti će potrebna i financijska i pravna pomoć. U 

rješavanju ovog problema kroz izmjene i dopune proračuna hvalevrijedno bi bilo i pokazalo bi dobru 

volju od strane institucije da se osiguraju određena sredstva koji bi ovim ljudima koji imaju strahovite 

probleme, prema mojih informacijama, ovdje nisu svi, jer tu se radi skoro više od 200 novih čestica, 

osiguraju određena sredstva kako bi oni branili svoje u nekim drugim procesima. Ja smatram da to 

moramo osigurati.  

Jure Mudronja: treba naći kada i tko je taj put ucrtao. Taj put izrađivač sigurno nije ucrtao na pamet. 

Za taj put je morao netko reći da je put.  

Ivan Skračić: ja pozivam da pogledamo prilog na youtube kanalu od udruge Kurnatari konkretno za taj 

slučaj pa da svi vidimo gdje je taj put i onda možemo o tome razgovarati. Taj put ne postoji to je 

pašnjak. 

Čedomir Skračić: ja sam bio više puta dolje u ovoj sobi kod geodeta, i ja sam 15 puta rekao ljudi to nije 

put to je zid to treba ispraviti, hoćemo, hoćemo i normalno ostalo je isto.  

Ivan Skračić: kad smo išli kod neovisnih geodeta utvrdi se da se radi od 3 metra. Zid je 20-30 cm., a ne 

tri metra. I to 3 metra koji je teško prohodan krš. Pogledajte prilog koji traje 2-3 minute, pa onda 

pričajte o tome nemojte na pamet pričati, jer oni koji su crtali su napamet crtali ili nekako drugačije, 

ako nisu na pamet 

Melanija T. Rameša: meni su rekli da sve što je upisano je upisano, je upisano kao prijedlog 

Ivan Skračić: tako je ali nas su prije 11 mjeseci, zvali na izlaganje, ja sam bio u prisustvu svog rođaka 

Čede i mog oca Ante, gospodin Rebić je bio tamo, pročelnik katastra i bi je gospodin Jurić, oni su nam 

rekli da nemamo pravo prigovora na te čestice za koje nikad nismo bili pozvani  

Ana Bašić: tako je  

Ivan Skračić: i da možemo jedino kad se knjiga formira, kad bude završeno, onda smo morali 

kontaktirati odvjetnike u Zagrebu, odvjetnike u Splitu, u Rijeci jer znamo da trebao ići svugdje, i sva 

mišljenja uzeti u obzir i rečeno nam je ni slučajno da knjiga bude jer onda je gotovo. Poslali smo 

prigovor prije 11 mjeseci na ove razno razne čestice taj prigovor dan danas stoji u katastru. Oni nas još 

nisu zvali za te prigovore. Kako je to moguće? 

Melanija T. Rameša: znači sve što je upisano kao prijedlog, upisano je na temelju onoga što se 

godinama prikupljalo od strane građana, dostupnih javnih podataka i obilaskom terena 2004. i 2005. 

godine 

Toni Turčinov: pozovimo katastar, predstavnik općine i predstavnici suda da dođu na sastanak. Neka 

dođu dva predstavnika udruge pa da vidimo tko je napravio tu grešku i gdje je problem. Kada točno 

budemo znali što nam je činiti dalje onda možemo ići na korake dalje. Možemo na katastar i sud da 

vidimo što možemo napraviti.  

Ivan Skračić: prije dva tjedna bili smo pozvani od strane Rebića u vezi ovog puta oko gušterne koji nije 

put on je nacrtao i vratio u vlasništvo naše a ovaj dio gdje drugi nisu prigovorili je ostao općinski. I sad 

sam ga ja pitao kako je moguće da ste vi pored nas Skračića, a tu nema nikog drugog, njegov odgovor 

je bio to se ne gleda od 90 tih i katastar i zemljišnik  

Toni Turčinov: možda tim ljudima koji to rade nije bitno, tebi je bitno, i drugima ljudima je bitno, možda 

oni to gledaju kao nebitno, ali ti si uložio prigovor pa je zbog tog prigovora je on to povukao, što se nas 

tiče, kao što sam rekao na početku nemamo problema s tim, mi smo samo htjeli omogućiti upisom da 

općina, da bude zajedničko i ništa drugo. Ono gdje vi kao udruga smatrate da bi se općina ili park, a po 



meni je općina bolje rješenje, jer ipak su ljudi iz općine uvijek iz Murtera i načelnik će uvijek biti 

Murterin, vijećnici će biti Murterini i Kurnatari, mislim da je bolje da na ovim mjestima i gdje se udruga 

i gdje se postigne dogovor da se upiše općina, a ne država. 

Ivan Skračić: ja mislim da to nije nikako dobro, jer ima 150 godina da smo mi dolje i da su naši djedovi 

to sve kupili 1/1 

Tanja Skračić: 400 godina ima da smo dolje, od kmetstva pa dalje  

Ivan Skračić: evo ima i tri puta više, ali nema veze, znači do sada nije bilo problema i sad će te vi 

odjednom uvoditi red, gdje nikad nije bilo problema da bi naše zaštitili od nas, pa o čemu vi pričate. Vi 

ne možete naše zaštiti od nas, vi možete vaš, ono što je u vlasništvu općine, to možete štititi i o tome 

možete pričati, a ono što je naše na tome ne možete planirati ništa  

Toni Turčinov: dragi Ivane dapače evo mi, evo uopće, nama je drago na neki način, manje mi posla, 

manje ćemo imati se, imanje ćemo imati mi, mi ćemo sve gdje se općina, ali ne mogu ja donijeti tu 

odluku, mora je donijeti vijeće, ali na sve prijedloge mi ćemo od njih odustati 

Ana Bašić: ja vas samo molim kad budete zvali ove iz udruge i iz ministarstva i iz katastra i Splićane da 

pozovete i iz Šibenika i pročelnika i onoga koji je radio  

Toni Turčinov: zvat ćemo mi svih tko treba doći 

Ana Bašić: geodeta, geodetskog tehničara..da budu prisutni da ih pitamo zašto i kako su radili i na koga 

su to knjižili 

Melanija T. Rameša: njihov pročelnik je već upoznat sa ovom problematikom  

Ivan Skračić: isti taj pročelnik nama 

Ana Bašić: jer je knjiženo, pardon Ivane jer je knjiženo, konkretno mog oca su potpuno razbaštinili i 

knjižili na nekakvog Skračić Ivana Prinčev koji uopće ne postoji, koji nema ni OIB-a ni ničega. Prema 

tome, molim vas, tko je to napravio, ali tamo stoji potpis. I otišlo je u zemljišnu knjigu i on je upisan u 

zemljišnu knjigu i što sad i s kim se ja sutra mogu prigovarati i tužiti s čovjekom koji ne postoji, kojeg 

nema 

Ivan Skračić: a isti taj pročelnik katastra je bio prisutan na izlaganju u 6.mjesecu prošle godine kad smo 

bili, i on nam je rekao da je to po zakonu o nerazvrstanim cestama, da je to gotovo i to je to, ljudi su 

obmanuti, a ljudima je na izlaganju rečeno ta je smo formalnost, kasnije će te imati pravo prigovora. 

Slobodan Skračić: ja slutim što se dogodilo, da se ljudi nisu odazvati pozivu i upisana je Republika, 

pitanje je da li je to po zakonu moguće. Neki ljudi se nisu mogli odazvati jer nisu ni tu. ja imam brata u 

Americi, a on je isto vlasnik četvrtine kao ja, i tako dalje. I nisu se mogli odazvati, a ovaj formalno 

proglasi a se nije odazvao i time proveo cijelu stvar. 

Ivan Skračić: naš je stav, ukoliko se stvarni vlasnici stvarno tako brzo ne mogu pronaći RH se ne može 

upisati, ti maslinici moraju ostati upisani na postojeći katastar i postojeći zemljišnik, postojeći vlasnici. 

Evo ima primjer Nikolin gdje on ima rješenje 1/1 da je vlasnik toga. Po novoj izmjeri tamo je to zavedeno 

kao maslinik i si smo mislili da je to maslinik, a na kraju se ispostavlja da je to u centru uvale na Žutu, u 

Pristaništu, u centru uvale u samome mandraču 400m2 građevinskog zemljišta i u njega je uknjižena 

1/1 RH, kako je to moguće? On ima dokument gdje je on 1/1 temeljem ugovora o nasljeđivanju.  

Melanija Turčinov Rameša: ne možemo mi sudu reći kako će raditi svoj posao 

Ivan Skračić: ne možete, pa ne možete vi ništa, vi ne znate što potpisujete, ne gledate što potpisujete. 

Vi ste isto tako mogli provjeriti potpisivanja: a da li je to naše? Da li mi imao pravo tu potpisati? Po 

zakonu nemate. Mogli ste provjeriti. Zašto niste? Što sjedite tu? Vi ste pravnik. Što radite tu? 

Melanija Turčinov Rameša: očito ništa 

Hrvoje Skračić: tu su bili i mlećani i turci i švabe i bilo koje države i nijedna nije otimala. Vlastita 

država otima vlastitom narodu njihovu zemlju, a općina je tu da bi zaštitila, na bilo koji način 

 



 

Toni Turčinov: mi smo nažalost kao institucija u ovom slučaju ispod, država je poviše nas, mi ne 

možemo sudu i katastru govoriti kako će raditi svoj posao 

Ivan Skračić: tako je, ali općina se nije mogla upisati a da netko nije potpisao 

Toni Turčinov: gledaj Ivane, netko je rekao kao tebi da se , jer ti si donio, ovo je tu put i po sili zakona 

se na put piše po zakonu ii općina ili država, po sili zakona, ali ja ne mogu znati što je tebi bilo iza kuće 

ili bilo koje druge kuće, ako nisam tamo bio sto puta, da li je to put ili nije, ja ili bilo tko drugi 

Ivan Skračić: ja bi da potpisujem dobro provjerio, pogotovo ako sam neka javna osoba i predstavljam 

Toni Turčinov: ja potpisujem sto papira svaki dan, znaš, i provjeravam koliko god mogu 

Melanija Turčinov Rameša: jeste li pročitali ovaj odgovor što ga je udruga dobila od općine? 

Ivan Skračić:  tako je, a jeste li vi pročitali Prilog broj 1 koji vam je poslan, gdje vam točno sve kaže što 

je nezakonito, kronološki redoslijed 

Melanija Turčinov Rameša: sve sam ja pročitala, ovo je odgovor koji je općina ishodovala od suda i u 

kome piše kad se i na koji način može uputiti prigovor, točka.  

Toni Turčinov: da smirimo tenzije, idemo se sastati sa DGU-om, sudom i sa izrađivačem. Napraviti će 

se jedno povjerenstvo koje će se sastati i nakon toga idemo dalje, Ante je rekao da se stavi u rebalans, 

mislim da je to dobra ideja.  

Krešimir Mudronja: mislim da polako dolazimo kraju. Na tragu smo nečeg što možemo raditi. Unatrag 

se ne možemo vratiti, možemo pokušati neke procese, zajedničkim snagama. Možemo osigurati 

financijsku pomoć i pravnu pomoć. Svi  znamo da općina i država nikada nisu bili vlasnici nikakvog 

terena tamo.  

Ana Bašić: meni su rekli da su oni slali poziv, a sad nas četiri da ni jedna nije dobila poziv ne može biti 

nikako, prema tome, molim vas i zato što se nismo odazvali oni su lijepo uknjižili  

Ivan Skračić: evo ima jedan primjer maslinika u Željkovcima i Čukinu, 7-8 živućih Skračića na prebivalištu 

od 100 metara od ove prostorije gdje se sada nalazimo, da niti jedan nije pozvan i da tih 7-8 maslinika 

formirano u 1 veliki na koji se RH upisala. Pa tko je radio tu izmjeru? Tko? Pa ja bi je koji sam laik bolje 

napravio. 

Ana Bašić: da 

Marija Šikić: i u Trtuši 

Krešimir Mudronja: svima nam je tu sad jasno da očito to nisu baš sve slučajnosti 

Hrvoje Skračić: nema tu slučaja, ali općina je trebala zaštiti svoje stanovništvo, pa na koji god način, a 

vi znate najbolje na koji god način možete 

Ivan Skračić: a na prošloj sjednici nas upućujete na sud. Je li to zaštita? Je li to pokušaj zaštite i 

podrške? 

Melanija Turčinov Rameša: eto da to općina može riješiti sama 

Ivan Skračić: na sud kad se formira knjiga, kao što je gospođa Sandra Bašić govorila, je li to put zaštite 

i podrške? Evo vratimo se na prošlu sjednicu 

Toni Turčinov: ja se ne bih vraćao unazad, nisam bio na prošloj sjednici kolega Ivane, i smatram da sam 

dao dobre argumente da se krene dalje da se proba napraviti i svi vijećnici su se složili stoga mi više od 

toga ne možemo. Mi kao grupa i mi koji tu radimo kao radno tijelo mislim da ćemo pomoći koliko god 

možemo s naše strane, ali nemojte vi od nas očekivat da ćemo napraviti nešto što mi ne možemo 

Ana Bašić: apsolutno da ne možemo očekivati, ali ako postoji šansa onda se treba napraviti 

Toni Turčinov: evo ja predlažem da jednu tematsku sjednicu ovo vijeće, kroz sljedećih petnaest dana 

napravi na tu temu, bit ćete pozvani isto, na teme koje vas muče pa evo kroz ovo ljeto bilo bi lijepo da 

svaki drugi ili treći dan napravimo jednu tematsku sjednicu o stvarnim problemima koje muče 

kurnatare, pa evo Dane i Kreše. Ne ja sam stvarno ozbiljan, treba tematske sjednice raditi. 



Krešimir Mudronja: Krešimir Mudronja: vjerujem da smo svi svjesni ovdje i gorčine i ljutnje i frustracije 

oštećenih, možda ima i nas koji oštećeni, a da i ne znamo  pa smo možda malo mirniji, ali čuli smo i od 

vijećnika, bit ćemo u kontaktu, radit ćemo na tome, napravit ćemo i osigurat ćemo pravnu pomoć i 

financijsku pomoć bilo kakvu vrstu potpore koja je izostala. Udruga i dalje treba nastaviti raditi ovim 

intenzitetom. Ako je ovaj prijedlog ono što ste vi poentirali kao najadekvatnije, da se ide korak unatrag, 

pokušajmo ići korak unatrag, a općina će kao predstavničko tijelo vam biti u tom smislu, ja mislim 

možete računati je li tako načelniče 

 Toni Turčinov: ja sam to i rekao da vi donesete tu odluku kao vijeće da se mi sa svega gdje smo upisani 

mičemo. Ja se sa tim slažem. Vi morate donijeti tu odluku. najbolje je da se tu udruga izjasni gdje bi 

htjela da se općina upiše, a gdje ne bi 

Ivan Skračić: ja se zahvaljujem ali isto tako ako općina, ako izrađivač, ako DGU, katastar i svi ostali koji 

su upleteni u ovo što se dogodilo ako oni nemaju volje naći prave vlasnike onda neka nas obavijeste pa 

će se udruga pobrinuti i naći te vlasnike.  

Toni Turčinov: ja se slažem sa time.  

Melanija Turčinov Rameša: da će se u cilju rješavanja problematike nastale oko obnove zemljišne 

knjige organizirati sastanak između predstavnika općine udruge, DGU, suda, izrađivača plana u što 

skorijem roku. Pa kada uputimo poziv, kad bude svima odgovaralo obavijestiti ćemo sve aktere o 

datumu, odnosno o terminu održavanja 

Ivan Skračić: samo još jedan bitan podatak, a tiče se posjednika i vlasnika,  ti ljudi koji se godinama 

tamo tjeraju na svakakve načine, a jedan je da se ukinula tradicijska dozvola za ribolov, uvela se 

rekreacijska dozvola gdje je preko 100 Biograđana dobilo dozvole ispred nas koji imamo doli kuće. Ja 

vas molim da i to razmotrimo. 

Toni Turčinov: treba uključiti i Nacionalni park.  

Krešimir Mudronja: neka bude da će općina osigurati nekakva sredstva 

Jure Mudronja: udruzi za provođenje svega toga skupa 

Melanija Turčinov Rameša: sredstva bilo tehničke bilo financijske naravi 

Krešimir Mudronja: svekoliko pomoći 

Melanija Turčinov Rameša: može, tko je za? 

Krešimir Mudronja: ovo se usvaja sa 6 glasova za 

 Nakon rasprave između članova udruge Kurnatari, vijećnika i djelatnika Općine donesen je 

zaključak;  

U svrhu nastale problematike oko provođenja katastarske izmjere u svrhu izrade katastra nekretnina na 

području Općine Murter-Kornati i obnove zemljišne knjige K.O. Kornati Općina Murter-Kornati 

organizirati će sastanak na kome će sudjelovati predstavnici Općine Murter-Kornati, predstavnici 

Udruge „Kurnatari“, Državne geodetske uprave,  Općinskog suda u Šibeniku – Zemljišnoknjižnog odjela 

u Tisnom i Geodetskog zavoda d.o.o. Split. 

Sastavni dio zapisnika je: 

1. Zahtjev udruge Kurnatari od 2.5.2022. 
2. Prilog 1. zahtjeva Udruge Kurnatari od 2.5.2022. 

 
Zapisničar:         Predsjednik: 

Vesna Juran         Krešimir Mudronja 

 


